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Zápis o schůzi VK Dubské skály, konané dne 8.11.2008 na Vlhošti 
  
Přítomni: Otto Cihelna st., Oto Cihelna ml., Jiří Hnilica, Zdeněk Hubka,  Luboš Martínek, Václav 
Heininger, Jiří Guttenberg, Pavel Henke, Josef Kunzo 
Omluveni: Jan Chrpa, Radek Mikuláš, Vladislav Strnad, Roman Líbal, Vojtěch Král, Jaroslav Šťastný  
Dále přítomni: Karel Berndt 
 
Program:  
 
1. správcovská činnost, prvovýstupy   
2. výměna materiálu, proplácení  
3. Výměny v roce 2009, požadavky na CVK 
4. evidence cest na neschválené objekty, postoj ke zrušeným či neevidovaným objektům 
5 .termín příští schůze 
 
Přílohy:  
1) informace o brigádě – výměně kruhů 8.11.2008 na Vlhošti 
2) Stručný přehled informací ze schůze CVK, která se konala 18.11.08 (R. Mikuláš) 
  
1. správcovská činnost, prvovýstupy 
Ottovi Cihelnovi jsou většinou správců postupně předávány nové prvovýstupy. Otto žádá, aby to 
správci i nadále dělali poctivě, srozumitelně a včas. Žádné problematické cesty nebyly projednány. 
Starší objevené cesty (nebo spíše „cesty“) Martina Čermáka mohou i nadále být rušeny bez 
projednání OVK ve smyslu předchozích usnesení OVK. 
 
2. výměna materiálu, proplácení  
Výměn se jako smluvní partneři svazu zúčastnili Luboš Martínek, Pavel Henke, Karel Berndt, Otto 
Cihelna a R. Mikuláš. Smlouvy bylo nutno (protože úřední úzus se od loňska změnil a ten nový asi 
nikdo v ČR nepochopil) přepracovat a peníze dojdou asi až počátkem r. 2009. Hlavní provedené 
práce:  
Luboš Martínek – Stěnové kruhy – dojištění (náhrada za zničené přírodní jištění, hlavně stromy; tedy 
bez vytlučení starého kruhu), cena: 153,- Kč za kruh, 5 ks:  
Obrok: Píchův kámen, St. c. – 1K 
Vlhošť: Věž Helgy, St.c. – 1K 
Vlhošť: Věž Helgy, Drážďanská c. – 1K 
Dražejov: Soví věž II, St.c. -1K 
Rač: Pustá věž, Sluneční spára  - 1K 
 
Slaňovací kruhy – doplnění na věžích, kde z minula chyběly (původní slanění, dnes nepřípustné, bylo 
přes stromy) cena: 153,- Kč za kus, 2 ks: 
Skály u Mšena: Pes 
Skály u Blateček: Obr 
 
Dobíráky - 118,- Kč za dobírák, 3 ks: 
Vlhošť: Věž Helgy (na polici) 
Dražejov a Nedvězí: Věž u Nedvězí 
Dražejov a Nedvězí: Malá věž u Nedvězí 
 
Krabice – výměna, knížka – zápis cest a výměna, 59,- Kč za krabici - 21 ks; 59,- Kč za knížku 21 ks 
Kokořínský důl: Vějířová, Krápníková, Hradní věž 
Tubož: 1. věžička, 2. věžička, 3. věžička, 4. věžička 
Roklice a Loubenský potok: Welzenbachova věž, Stěna u křižovatky, Obelisk, Pilíř 
Obrok: Pichlerova věž, Píchův kámen, Koníček 
Rač: Pustá věž, Trubadúr, Hromnice 
Planý důl: Troll, Lesní muž, Perun 
Mšeno: Pes 
 
Otto Cihelna, Pavel Henke, Karel Berndt, Luboš Martínek a kol.: Výměna 13 kruhů v cestách bří 
Coubalů ve spodním patře skal na Vlhošti – 8.11.08.  
 



 2 

 
 
3. Výměny v roce 2009, požadavky na CVK. 
Karel Berndt sepsal požadavky na rok 2009 od účastníků schůze, Radek Mikuláš sebral data od těch, 
kteří se omluvili. Výsledek:  
Krabice+knížka+tyčka: 2 5velké, 35 malé.  Slaňáky: 50ks (350mm).  Stěnové kruhy: 40 ks/ (300 
mm). Dobíráky 12mm: 40ks/ (délka250mm).  Vrtáky: 14mm=1ks, 24mm=3ks, 30mm=1ks.   
Kartáčky=10ks.  VRTAČKA=1ks (nejlépa značka Devolt).  Aplikační pistole,  vyfukovačka, lepidlo/ 
podle přidělení postupně, průběžně s ohledem na životnost. 
Radek Mikuláš předal tento seznam 18.11. na schůzi CVK.  
O tom, jak přesně vyplnit smlouvu, budu informovat raději každého zájemce extra, až bude potvrzen 
letošní status quo. Je to ale (PRO VYPLŇOVATELE) velmi jednoduché, a tak SMLOUVY UZAVŘETE! 
Pro ČHS je nevykázaná výměna totéž jako zpronevěření materiálu! 
 
4. Evidence cest na neschválené objekty, postoj ke zrušeným či neevidovaným objektům 
Revizi některých straších - a později „zrušených“ - objektů provedl Vladislav Strnad v Chudolazech a 
částečně Radek Mikuláš v Zakšíně (spolu s vytvořením nových cest na tyto objekty) a Luboš Martínek 
v Obroku. V rozumně pojaté činnosti tohoto druhu pokračujte.  
 
5. Termín příští schůze 
4.4.2009 od 11.00, předběžně v sokolovně ve Mšeně, poprosím o objednání Jirku Guttenberga. 
Skvělé místo s možností pít, jíst a lézt po stěně. Zhruba 10 dní před termínem připomenu e-mailem  
resp. telefonem. 
  
 
Zapsal podle materiálů od Luboš Martínka a Karla Berndta 
 
         20.11.08 Radek Mikuláš 
Příloha 1. 
Brigáda - výměna kruhů 8.11.2008 na Vlhošti 
 
O svolání brigády požádal Otto Cihelna, protože mu propadala životnost lepidla nafasovaného na výměny.  
1) Díky všem co se zúčastnili práce mimo svůj spravovaný obvod a ještě dali peníze k dispozici LK Mšeno! (Oto Cihelna ml., Jiří 
Hnilica, Zdeněk Hubka,  Luboš Martínek, Václav Heininger, Jiří Guttenberg, Pavel Henke, Josef Kunzo). 
2) Varování – TAKHLE UŽ NE! Kdo si nafasuje lepidlo a nestačí ho spotřebovat, je to jeho problém (pokud bude dlouhodobě 
nemocný nebo zaneprázdněný, může ho nejprve nabídnout jiným, není možné organizovat brigádu v době, kdy je skoro jisté 
špatné počasí /bylo/ a ještě na úkor standardního průběhu schůze). 

 
Příloha 2:  
Zápis ze schůze CVK od Vladimíra Wolfa (ne všemu budete zcela rozumět, ale nějak si to 
přeberte). 
 
Zápis z jednání CVK 
 
konané v sobotu 29.11.2008 v Praze na Strahově v zasedací místnosti 215 B 
___________________________________________________________________________ 
 
1. Úvod 
 
Na úvod předseda CVK V. Wolf přivítal všechny členy CVK, dále pak paní Valentovou, novou tajemnici ČHS a J. Uherku 
místopředsedu ČHS.  
 
Přítomní členové CVK: 
 
 V.Wolf předseda CVK 
J. Juda  OVK Vysočina 
 M. Dědek  OVK Hruboskalsko  
 R. Mikuláš  OVK Dubské skály 
 P.Weisser  OVK Jižní Morava 
 K. Berndt  OVK Střední Čechy 
 J. Babača  OVK Severní Morava  
 V. Janko OVK Jizersko-Lužické hory  
 M. Rottenborn OVK Západní Čechy 
 P. Waller  OVK Skály na Mužském 
M. Brůžkova OVK Jižní Čechy  
 P. Suchopárek OVK Severozápadní Čechy  
 L. Abt  OVK Jeseníky a Rychlebské hory 
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Omluvení členové CVK:  
 
 V. Skýpala,  OVK Moravské pískovce 
M. Aulický  OVK Labské pískovce 
 J. Škop  OVK Broumovsko  
 T. Vlach  OVK Prachovské skály 
 
Za VV ČHS:  
 
 J. Uherka, místopředseda ČHS 
  
Hosté:  
 
 B. Valentová, tajemník ČHS 
  
Seznámení s programem schůze a pořadím projednávaných bodů. 
 
 
2. Rozdělení OVK Severní Morava na dvě samostatné OVK a to na: „Jeseníky a Rychlebské hory“ (OVK J. R. H.) a „Severní 
Morava“ (OVK S. M.) 
 
OVK Severní Morava doposud obhospodařovala celé dva kraje a to Moravskoslezký a Olomoucký, což vzhledem ke značné 
rozlehlosti již nebylo dlouhodobě zvládnutelné, a tak došlo k dohodě, že OVK Severní Morava bude rozdělena na dvě 
samostatné OVK, a to OVK Jeseníky a Rychlebské hory (OVK J. R. H.) a OVK Severní Morava (OVK S. M.). OVK Jeseníky a 
Rychlebské hory bude složena ze tří subkomisí, a to Šumpersko (zastupuje v OVK Jiří Vogel), Vrbensko (zastupuje v OVK 
Pavel Pytela) a Jesenicko (zastupuje v OVK Lukáš Abt), předsedou OVK J. R. H. je Lukáš Abt. 
 
Schváleno jednomyslně. 
 
 
3. Informace o stavu schvalování návrhů statutů OVK a CVK  VV 
 
Na základě usnesení CVK učiněném na zasedání dne 5. 4. byl předložen VV návrh Statutu CVK a OVK (Statut), obhajobou 
tohoto návrhu Statutu byli na jednání VV pověřeni J. Babača, Z. Stranad a V. Wolf. Na zasedání VV 23. 4. 2008 však i přes 
řádné a včasné předání této žádosti CVK Výkonnému výboru, nebyli tito zástupci k projednávání statutu přizváni a ani jim 
nebylo sděleno, proč jim nebylo umožněno účastnit se projednávání tohoto Statutu na řádném zasedání VV. Následně si VV 
nechal vypracovat alternativní návrh T. Kublákem, který potom zástupcům CVK předložil v písemné podobě. Tento alternativní 
návrh zástupci CVK odmítli, jednak jako naprosto neodpovídající realitě a skutečným potřebám OVK a CVK a jednak s tím, že 
nemají mandát CVK k projednávání jiného návrhu Statutu než-li toho, který byl přijat na řádném zasedání CVK, a odmítli se jím 
zabývat do té doby, než bude zástupcům CVK řádně umožněno prezentovat VV návrh statutu přijatý CVK. 
Vzhledem k tomu, že nedošlo k dohodě, byla problematika odložena. 
Na srpnovém zasedání VV nebylo projednání ohledně statutu zařazeno jako bod programu. Na zasedání VV dne 14. 11. 2008 
byl předseda CVK sice pozván a zúčastnil se zasedání, nebyl však předem informován,o tom, že tato záležitost bude také na 
programu jednání (a to i přes dotazování na sekretariátu), přislíbil však úpravu v části II, bod e – volba předsedy CVK, jehož 
znění nebylo podle názoru členů VV v souladu s platnými stanovami a toto nové znění zaslal členům VV.  
 
CVK projednala doplnění a úpravu Statutu v těchto bodech. 
 
Části II 
Nové znění: 
odstavec a)  Základní činností CVK je řešení veškerých problémů, spojených s provozováním horolezectví na skalách České 
republiky a jejich údržbou, které přesahují rámec jednotlivých OVK nebo jsou předkládány ke schválení VV ČHS nebo VH ČHS. 
Spolupracuje s Bezpečnostní komisí ČHS při řešení problémů s kvalitou fixních jištění a slaňovacích bodů a sekretariátem ČHS 
při řešení problémů souvisejících s ochranou přírody. Schvaluje vznik a zánik OVK, projednává odvolání proti rozhodnutím OVK 
a připravuje plán činnosti a návrh rozpočtu CVK, navrhuje Výkonnému výboru ČHS kandidáty na jmenování předsedy CVK z 
řad členů jednotlivých OVK. 
 
Schváleno jednomyslně. 
 
 
Nové znění: 
Odstavec d) Předseda CVK je do funkce jmenován VV ČHS na dobu neurčitou. Jeho činnost končí v okamžiku, kdy buď sám z 
funkce odstoupí, nebo je odvolán VV ČHS.  
 
Schváleno jednomyslně. 
 
Část III.  
Předřazen bod a) Oblastní vrcholová komise je subkomisí CVK. 
 
Schváleno jednomyslně. 
 
USNESENÍ CVK k danému tématu: 
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„CVK nesouhlasí s tím, že jí nebylo vyhověno ze strany výkonného výboru (VV) v žádosti, o umožnění účasti tří zástupců CVK 
při projednávání návrhu „Statut CVK, OVK“ výkonným výborem dne 23. 4. 2008 a z toho, že pozvání předsedy CVK na jednání 
VV konaném 14. 11. 2008 neobsahovalo celý program jednání tak, aby se na něj mohl řádně připravit.“ 
 
Schváleno jednomyslně. 
 
 
4. Pasportizace chráněných území, v nichž se nachází lezecké objekty 
 
Vzhledem k nešťastnému dřívějšímu oddělení komisí RVK (předchůdkyně CVK) a OP, došlo časem k tomu, že komise OP 
prakticky přestala fungovat a nevyvíjí žádnou aktivní činnost v této oblasti, s výjimkou zajišťování výjimek ze zákona 114 
sekretariátem ČHS. V současné době nám velmi chybí kvalitní pasportizace (soupis) všech lezeckých objektů na území ČR s 
uvedením režimu OP. 
 
Návrh řešení: 
 
1. Jednotlivé OVK provedou co nejúplnější soupis jednotlivých lezeckých objektů v databázi   SO. OVK Západní Čechy zašle 
tento seznam elektronicky předsedovi CVK. 
 
2. Tajemnice ČHS doplní režim ochrany přírody k jednotlivým lezeckým objektům a oblastem. 
 
3. Po vyzvání provedou správcové skal a příslušné OVK kontrolu správnosti obsahu v databázi SO a provedou eventuelně jeho 
zpřesnění. 
 
Usnesení CVK k problematice OP:  
„CVK vyzývá VV, aby se ČHS bez prodlení přihlásil a stal aktivním účastníkem správních řízení týkajících se lezeckých objektů 
na celém území ČR.“ 
 
Schváleno jednomyslně. 
 
 
5. Web Skalní oblasti (SO) – aktuální stav, rozvoj a budoucnost 
 
Předseda CVK připomněl členům CVK historií SO, seznámil je se současnými možnostmi SO, ozřejmil celkovou situaci okolo 
SO v současné době a informoval je o záměrech provozovatele SO jeho dalšího rozvoje.  
Místopředseda VV J. Uherka obeznámil přítomné s okolnostmi, které nastaly při řešení vzniklé situace kolem SO mezi 
některými členy VV ČHS a společností jež SO pro potřeby CVK ČHS provozuje. 
 
Usnesení CVK k danému tématu: 
„CVK, z jejíž iniciativy byl systém „Skalní oblasti“ (SO) vytvořen a pro níž byl primárně určen, vyzývá Výkonný výbor (VV) ke 
konstruktivnímu jednání ve věci SO, který plnohodnotně funguje. Žádá proto o odstranění složitého přístupu přes různé 
jednostranné komentáře, které pouze odrazují návštěvníky SO. Současně vyzývá ke zdržení se nekorektního jednání ze strany 
některých členů VV, které pouze narušuje snahu o dořešení celé situace kolem SO ku prospěchu členů ČHS, a které může mít 
za následek vynaložení vysokých finančních prostředků z rozpočtu ČHS – tj. peněz členů ČHS. CVK požaduje, aby na všech 
jednáních týkajících se SO byl přítomen zástupce CVK.“  
Pro: J. Juda, M. Dědek, R. Mikuláš, P. Weisser, K. Berndt, J. Babača, V. Janko, P. Waller, M. Brůžková, P. Suchopárek, L. Abt, 
V.Wolf 
Zdržel se hlasování: M. Rottenborn 
 
 
6. Informace o stavu čerpání finančních prostředků z rozpočtu komise za rok 2008 
 
Rozpočet komise na rok 2008  1 055 000 Kč 
Navýšení rozpočtu (odsouhlasené VV)      40 000 Kč 
Rozpočet celkem včetně navýšení  1 095 000 Kč 
Stav čerpání k 26. 11. 2008      974 987 Kč 
Zbývá k čerpání do konce roku     120 013 Kč 
 
Výnosy z prodeje materiálu prvovýstupcům      54 396 Kč 
 
Jak vyplývá z výše uvedených čísel, rozpočet se daří daleko lépe naplňovat než loni. Předseda CVK se dohodl s některými 
výrobci materiálů na odložení fakturace na začátek roku 2009 tak, aby bylo dost finančních prostředků na úhradu DPP, 
cestovného a odměn předsedům CVK. Lze konstatovat, že rozpočet bude naplněn, a do jednotlivých oblastí se podařilo dostat 
daleko více materiálu na výměnu, než počítal původní plán. 
Čerpání rozpočtu dle jednotlivých kapitol bude zasláno všem členům CVK elektronicky. 
 
 
7. Informace o stavu skladu a distribuci jistících prostředků na rok 2009 
 
Předseda CVK konstatoval, že i přes počáteční problémy s výrobou a nedostatečným stavem jistících prostředků na zásobách 
ve skladu, se podařilo do jednotlivých oblastí dostat výrazně více materiálu, než bylo v plánu na rok 2008. 
Materiál   Plán   Skutečnost 
Borháky   1 680 ks  3 340 ks 
Kruhy        354 ks     436 ks 
Pískovcové borháky       20 ks       54 ks 
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Další materiály 
Slaňáky         108 ks 
Dobíráky           22 ks 
Maillony      1 047 ks 
Řetězy          396 ks 
Vrcholové knihy        120 ks 
Vrcholové krabice                                                          90 ks 
Vrcholové tyčky        165 ks 
Lepidla         254 kartuší 
Ampule      2 244 ks 
 
Stav skladu: 
Ve skladu se v současnosti nachází cca: 300 ks borháků různých druhů, dalších 800 ks různých druhů je před dokončením u 
výrobce. 
Cca 150 řetězů různých délek, 64 pozinkovaných kruhů 20 a 25 cm, cca 150 ks nerezových kruhů různých délek, cca 160 ks 
pískovcových borháků, cca 80 ks vrcholových krabic, cca 160 ks maillon a samozřejmě příslušná lepidla. 
Požadavky jednotlivých OVK by měly být uspokojovány bez větších problémů od začátku roku.   
Na skladě je k odběru též 36 ks zimní malty Fischer.  
 
 
8. Požadavky na jistící prostředky na rok 2009 
 
V pondělí 1. 12. je nutno zaslat návrh rozpočtu komise na rok 2009 na sekretariát a je třeba letos vycházet z reálnějších čísel 
než byl rozpočet minulý. 
Zatím podklady dodaly tyto komise: OVK Jeseníky a Rychlebské hory, OVK Severní Morava, OVK Moravské pískovce, OVK 
Jižní Morava, OVK Broumovsko, OVK Labské pískovce, OVK Jižní Čechy, OVK Západní Čechy, OVK Dubské skály, OVK 
Severozápadní Čechy. 
Předseda CVK žádá předsedy komisí, jež nedodaly podklady, o jejich urychlené dodání. 
 
 
9. Výhled v oblasti údržby  skal na roky 2009 až 2013 (jaké budou zhruba požadavky jednotlivých oblastí v daných letech a jaký 
bude stav přejištění v jednotlivých oblastech)  
 
Zatím dodaly podklady pouze tři komise: 
OVK Vysočina,  
OVK Hruboskalsko,  
OVK Dubské skály 
 
OVK Jižní Morava – V Moravském krase i dalších oblastech Jižní Moravy bude v daném období dokončena výměna jištění a po 
této době budou požadavky naprosto minimální, v současné době je dokončena výměna v rozsahu cca 70 – 75 %. 
 
OVK Střední Čechy,  
OVK Severní Morava,  
OVK Jizersko-Lužické hory,  
OVK Západní Čechy,  
OVK Skály na Mužském 
OVK Jižní Čechy,  
OVK Severozápadní Čechy,  
 
OVK Moravské pískovce – Na Moravských píscích bude v daném období dokončena výměna jištění a po této době budou 
požadavky naprosto minimální, v současné době je dokončena výměna v rozsahu cca 70 – 75 % v oblasti Vsetínských a 
Vizovických vrchů, z cca 60 % v oblasti Hostýnských vrchů a ze 100 % ve Chřibech. 
 
OVK Labské pískovce 
OVK Broumovsko,  
OVK Prachovské skály 
 
Předseda CVK žádá o dodání výhledu na roky 2009 až 2013 do 31. 12. 2008 tak, aby bylo možno s předstihem sestavit 
sumární přehled, a tento prezentovat na mimořádné VH 31. 1. 2009 pokud to bude VV požadovat.  
 
 
10. Dohody o provedení práce  
 
Předseda CVK názorně vysvětlil jak vyplňovat dohody o PP a jak by měly vypadat přílohy. Tyto dokumenty budou rozeslány 
ihned předsedům CVK tak, aby zajistili správné vyplnění. To samé se bude týkat dohod na rok 2009, které budou rozeslány 
začátkem roku 2009. 
 
 
11. Skladba rozpočtu na rok 2009  
 
CVK se zabývala následujícími položkami do rozpočtu: 
Cestovné na školení správců         10 000  
Cestovné na jednání CVK        20 000 
            
Odměna předsedům OVK   16 komisí x 2 500 čistého 40 000 
Cestovné pro OVK    
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16 komisí x 1000Kč  16 000 
            
Dotace průvodců         40 000 
 
Výše odměn za jednotlivé položky výměn: 
Všechny položky s výjimkou položky výměna stěnového kruhu včetně odstranění starého – pískovce v Čechách zůstávají beze 
změny. 
Změna položky:  
Výměna stěnového kruhu včetně odstranění starého – pískovce v Čechách              440 Kč včetně daně. 
 
Schváleno jednomyslně. 
 
 
12. Výdej materiálů  
 
Předseda CVK konstatoval, že mnozí správci, kteří obdrží materiál, nezašlou zpět  podepsané příjemky materiálu, to může 
způsobit v budoucnu pochybnosti a rozpory v tom, zda materiál dostali či nikoliv. 
Předseda CVK provede ke konci roku soupis všech nevrácených výdejek, zajistí jejich vytištění a zašle je na adresy předsedů 
jednotlivých OVK, kteří zajistí jejich podepsání příslušnými správci a doručení nazpět na sekretariát ČHS. 
Předseda CVK informoval o změně zasílání materiálů. 
Do 31. 12. 2008 zašlou předsedové jednotlivých OVK seznam osob s jejich adresami a telefonními kontakty, kam jim bude 
zasílán materiál. 
Většina borháků a kruhů bude rozeslána přímo od výrobce. 
Z centrálního skladu budou zasílány pouze lepidla, vrtáky a další drobný materiál. Vrtačky, akumulátorové flexy apod. si 
vyzvednou předsedové jednotlivých komisí přímo na sekretariátě. 
Na sekretariátě budou stanoveny maximálně dva dny v měsíci jako dny výdeje a odesílání materiálu.   
 
 
13. Školení správců skal na Škrovádě 
 
Ve spolupráci s bezpečnostní komisí byl stanoven předběžný termín na začátek dubna roku 2009, opět na Škrovádě a to dne 4. 
4. 2009 
Předseda CVK se na základě prezenčních listin pokusí zajistit, co nejúplnější seznam proškolených osob a vyvěsit jej nejpozději 
do 31. 1. 2009 
 
Usnesení CVK:  
CVK požaduje po bezpečnostní komisi zpracování praktického manuálu na osazení fixních jištěn (všech typů schválených BK)  
a jeho zveřejnění na webu ČHS. 
 
Schváleno jednomyslně. 
 
 
14. Různé 
 
Barva nerez kruhů a pískovcových borháků – může být problém s lesklým povrchem. Zažíhat všechny kruhy, matný povrch. 
 
Výsledky testů borháků a pískovcových borháků – všechny vzorky vyhověly – viz zpráva bezpečnostní komise 
 
Požadavek na bezpečnostní komisi – zkoušky zhruba ve stejném rozsahu jako letos, zkoušky v některé z oblastí – podle 
požadavků jednotlivých OVK. 
 
Zrušení cest v Adršpachu z důvodu používání nestandardních jištění. Problém řešit osvětou mezi prvovýstupci, kteří mají 
možnost si zakoupit materiál za velmi výhodné ceny. 
 
Předseda CVK informoval o vytloukání cest v NP Tisá. Problémem je, že prvovýstupce nenahlásil plánované prvovýstupy 
dopředu správci oblasti tak, jak je uvedeno v dohodě se správou CHKO. 
 
Dotace na průvodce: Je nutno důsledněji požadovat dodržení následujících podmínek odsouhlasených na CVK dne 15. 12. 
2007. 
 
 
Byly dohodnuty následující podmínky pro poskytnutí finančního příspěvku na průvodce:  
 
• musí obsahovat jen cesty schválené příslušnou OVK,  
• zveřejnění platných pravidel lezení v plném znění, 
• uveřejnění všech podmínek ochrany přírody,  
• umístění loga ČHS v průvodci,  
• fotografie a obrázky nesmí obsahovat věci, které jsou v rozporu s pravidly, např. použití magnesia tam, kde to je 
zapovězeno. 
 
Proplacení případné dotace na průvodce bude vázáno na splnění výše uvedených podmínek a dotace bude vyplacena vždy 
bez výjimky až po doložení splnění podmínek a nikoliv předem! 
 
V. Janko: Dotaz na vložení dat Jizerských hor do databáze SO.  
Zatím pozastaveno do doby vyřešení vlastnictví databáze. 
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V. Janko: Dotaz na vadný akumulátor vrtačky. 
Řešení: nahlásit typ akumulátoru, bude dodán nový a starý vadný bude vrácena na sekretariát ČHS. 
 
K. Berndt: Dochází ke zcizování maillon.  
Řešení: mailony zalepovat – bude použita „tekutá ocel“, pouze OVK Severní Morava požaduje jednosložkové lepidlo. 
 
P. Waller: Vznesl požadavek na šáhla pro výměnu kruhů, když správce dělá údržbu sám. 
Řešení: Budou zakoupena šáhla pro správce. 
 
P. Weisser: Informoval o odsouhlasení zákazu tvorby nově dělaných technických cest na Jižní Moravě. Zpracováno ve formě 
zpřísnění Pravidel ve skalních oblastech ČR. 
 
M. Dědek: Vznesl požadavek na jednodobíráky. 
Řešení: Předseda CVK projedná tuto možnost s výrobcem a zabezpečí výrobu na sezónu 2009. 
 
 
16. Závěr 
 
Příští jednání CVK bylo předběžně dohodnuto na  Škrovád dne 4. 4. 2009.  
 
Předseda CVK poděkoval všem za účast a jednání CVK ukončil. 
 
 
V Praze dne 29. 11. 2008 
 
 
Za CVK zapsal Vladimír Wolf 
 
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx 

 
 
 
 
 
 
 


